涿鹿展厅--“关于青鸟消防”展板（中文版）
青鸟消防股份有限公司成立于2001年6月，是国内首家也是唯一一家以消防电子产品为主营业务的A股上市公司（证券简称：青鸟消防，证券代码：002960）。
公司自成立以来始终聚焦于消防安全系统的研发、生产和销售，经过二十余年的布局与深耕，围绕火灾安全管理的全过程（早期预警→报警→防火→疏散逃生→灭火），构建形成了丰富、专业、“一站式”的技术与产品体系是国内规模最大、品种最全、技术实力最强的消防电子产品供应商。
公司始终视研发创新为持续发展之源，以振兴民族品牌为已任，持续高强度进行包括底层技术、核心部件、应用产品的多维度研发投入，硕果累累，获得境内外专利370多项以及多维度、全体系、高标准的国内/国际产品认证，自主首创了全球首款集火灾探测能力、高带宽数字通讯能力等技术于一体的消防报警专用芯片——“朱鹮”芯片。
公司拥有覆盖全国的营销网络体系，以及在加拿大、美国、法国、西班牙、英国等国家和地区的海外渠道体系；在京津冀、长三角、珠三角、西南地区以及加拿大、法国构建形成了自动化与柔性生产相结合的国际先进水平生产基地，产品质量卓越、服务优质，客户覆盖率极广、认可度极高，如北京奥运会、上海世博会、北京大兴国际机场、苏州东方之门、希尔顿酒店、上海特斯拉工厂等典型项目均采用公司产品。
未来，公司将持续聚焦、开放包容、守正创新，致力于打造全球领先的消防安全解决方案提供商。









Zhuolu Exhibition Hall – “About Jade Bird Fire” Exhibition Board
(English Version)
Established in June 2001, Jade Bird Fire Co. Ltd. is the first and only A-share listed company in China whose main business is fire protection electronic products (stock abbreviation: Jade Bird Fire, stock code: 002960).

Since its establishment, the company has always focused on the research and development, production and sales of fire safety systems. After more than 20 years of arrangement and intensive cultivation, the company has built a rich, professional and “one-stop” technology and product system around the whole process of fire safety management (early warning → alarm → fire prevention → evacuation and escape→ fire extinguishing). And it is the largest supplier of fire protection electronic products with the most complete variety and the strongest technical strength in China.

The company always regards research and innovation as the source of sustainable development, takes the revitalization of national brands as its mission, and continues to invest intensively in multi-dimensional research and development, including underlying technologies, core components, and application products, and has gained numerous significant achievements. The company has obtained more than 370 domestic and foreign patents and multi-dimensional, full-system, high-standard domestic or international product certifications, and independently created the world’s first specialized chip for fire alarm named “Ibis” that integrates fire detection, high-bandwidth digital communication and other technologies.

The company has a marketing network system covering China, as well as an overseas channel system in Canada, the United States, France, Spain, the United Kingdom and other countries and regions. And it has established international advanced level production bases combining automation and flexible production in Beijing-Tianjin-Hebei, Yangtze River Delta, Pearl River Delta, Southwest China, Canada and France, with excellent product quality, high-quality service, wide customer coverage and high recognition. Beijing 2008 Olympic Games, Shanghai World Expo, Beijing Daxing International Airport, Suzhou Gate of the Orient, Hilton Hotel, Shanghai Tesla factory and other typical projects all used the company’s products.

In the future, the company will continue to focus, be open and inclusive, keep the righteousness and innovation, and strive to become a world-leading provider of fire safety solutions.
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